
РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГFАД  НОВИ  САД  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  ноВОГ  САДА  
Број : 9-1/2021-11 
Дана: 06. октобра  2021. године  
НОВи  САД  

НРЕдСЕдНЦИ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НоВог  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  86. седници  од  06. октобра  2021. године, 
разматралоје  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Вулин  Бојана  поставЈЂено  
на  ХУјIј  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  одржаној  08. септембра  2021. 

године, припремзБен  у  Градској  управи  за  саобраћај  и  гіутеве  и  тим  поводом  
донело  је  3аклучак  број : 9-1/2021-11 од  06. октобра  2021. године, који  Вам  са  
одговором  на  одборничко  питање  доставзамо  у  прилогу . 

ЗАМЕНИК  гРДОНАчLЛНИКА  

МјLпан  ByTp1іh 



На  осНову  члана  38. став  8. Посгіовника  СкупU тине  Града  Новог  Сада  

( Службени  пист  Града  Новог  Сада , бр. 23/20-пречишђен  текст) Градско  веће  

Града  Новог  Сада  поводом  разматрања  Предлога  текста  одговора  на  одборничко  
питање  одборника  Бојана  Вулина  са  xvІІІ  седнице  СкугіЈјтине  Града  Новог  Сада, 

одржане  8. септембра  2021. године , на  86.седници  од  06.102021.године ,доноси  

ЗАКЊУЧАК  

І . Утврђује  се  одговор  на  одборничко  гіитање  одборника  Бојана  Вулина  са  

на  XVIІі  седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, одр>іане  8. септембра  2021. 

године , који  је  припремњен  у  Градској  управи  за  саобраІј  и  путеве . 

ІІ. Одговор  на  одборничко  питање  Бојана  Вулин ., који  чини  саставни  део  

овог  закњучка , доставња  се  председнику  Скупштине  Граа  Новог  Сада. 

РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОNIНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  
Број: 9-1/2021-ІІ  
Дана: О6.1О.2021.гоцине  
НОВИ  САД  

ЗАМЕНИК  ГРАДОНАЧЕЛНИКА  



РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
ГРАДСКА  УПРАВА  ЗА  САОБРАЋАЈ  И  ПУТЕВЕ  
Број: јV-9-l/2021 
29.9.2021. године  
нОВИ  САд  

СКУПШТИНА  ГРАДА  Новог  САДА  
ПРЕДСЕДНИКУ  

ПРЕДМЕТ: Одговор  на  одборничко  питање  одбоника  Бојана  Вулина  
поставњеног  на  XVІІІ  седници  Скупштине  Града  Новогада  

Одборник  Скупштине  Града  Новог  Сада1  БојанІВулиН  на  XVІІI седници  
Скупштине  Града  Ковог  Сада, одржаној  8. сејјтембра  2021. године: 
поставио  је  следеће  одборничко  питање: 

111. Нажалост, на  друго  питање  још  увек  нисам  дбио  одговор, а  веома  је  
важно  јер  сам  поставио  питање  око  пешачких  пріаза  у  улици  Рачког  у  
Петроварадину . Сви  смо  сведоци  да  је  у  Петрварадину  ситуација  са  
саобраhајем  веома  тешка , то  не  говорим  само  као  дборник, говорим  и  као  
грађанин  Петроварадина . И  дање  немамо  одговор  пј.uта  се  дешава  са  тим  
пешачким  прелазима  

одгоВоР  

Градска  управа  за  саобраћај  и  путеве  у  сарадњи] а  Градском  управом  за  
грађевинско  земњиште  и  инвестиције , доставња  і nговор  на  поставњено  
питање  Бојана  Вупина, одборника  Скупштине  Града  Ног  Сада: 

Обавештавамо  вас  да  је  урађена  пројекгно - ехничка  документација  
саобраћајне  сигнализације  којом  су  обухваћени  си  државни  путеви  на  
територији  Града  Новог  Сада. Увидом  у  пројекат  надеоници  државног  пута  
(Улица  Рачког) кроз  Петроварадин  није  предвиђено  обележавање  пешачких  
прелаза  на  новим  локацијама . 
У  цињу  повећања  безбедности  у  одвијању  саобјаћаја , а  нарочито  ради  

безбеднијег  преласка  пешака  преко  изузетно  фрејфентне  саобраћајнице  у  
Упици  Рачког, предвиђено  је  поставњање  пешачког  емафора  на  раскрсници  
улица  Рачког  и  динка  Шимуновића . Очекивано  је  да  Јпредметни  радови  бити  
реализовани  током  октобра  месеца . 

в.д! НАЧЕЛНИКА  
мрЂорђе  Басарић  
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